
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  dísztermében  (4060  Balmazújváros, 
Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. április 20-án 
8.00 órakor kezdődő rendkívüli nyílt ülésén.

Jelen vannak: dr. Veres Margit polgármester 
Blaskó  Sándor,  Csonka-Kis  Pál,  Demeter  Pál,  Hegedüs  Péter,  Koroknai  Imre,  Oláh  Ferenc, 
Szabóné Sándor Judit, Szarvas Endre, Tóth Attila, Varga László képviselők.

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal részéről: Dr. Lipták János aljegyző, Szabadi 
Magdolna, Vágnerné Szilágyi Ilona, Emődi Sándor osztályvezetők.

Továbbá:
Hajdú-Bihar Megyei Temetkezési Vállalat részéről: Kari Irén igazgató
Klebelsberg Intézményfenntartó Központ részéről: Éles Béláné tankerületi igazgató
Berettyóújfalui  Szakképzési  Centrum  részéről:  Pelyhéné  Bartha  Irén  főigazgató,  Papp  Gábor 
igazgatóhelyettes
A  Berettyóújfalui  Szakképzési  Centrum  Veres  Péter  Gimnáziuma  és  Szakképző  Iskolája 
tagintézmény-vezetői pályázatának pályázója: Takács János
Berettyóújfalui Szakképzési Centrum Veres Péter Gimnáziuma és Szakképző Iskolája részéről:  
Hűséné Szabó Mária mb. tagintézmény-vezető, pályázó
Hajdú-Bihar  Megyei  Kormányhivatal  Balmazújvárosi  Járási  Hivatala  részéről:  Tóthné  dr. 
Kertész Mariann mb. hivatalvezető
Balmazújvárosi Alapfokú Művészeti Iskola részéről: Nagy Sándor igazgató
Veres Péter Kulturális Központ részéről: Lósné Hűse Erzsébet mb. intézményvezető
Balmazújvárosi  Kistérség  Humán  Szolgáltató  Központ  részéről:  Figéné  Nádasdi  Ágnes 
intézményvezető
Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona részéről: Béresné Lőrincz Erzsébet intézményvezető
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Vezendi Andrásné intézményvezető
Lengyel Menyhért Városi Könyvtár részéről: Molnárné Nemes Margit könyvtárvezető

dr.  Veres  Margit  polgármester:  Tisztelettel  köszöntök  mindenkit  Balmazújváros  Város 
Önkormányzat  Képviselő-testületének  2016.  április  20.  napjára  összehívott  rendkívüli  ülésén. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes. Ki az, aki elfogadja az ülés napirendi 
pontjait? Kérem, hogy jelezze!

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,  
és elfogadta az alábbi napirendet:

N y i l v á n o s  ü l é s:
1. Előterjesztés a Berettyóújfalui Szakképzési Centrum Veres Péter Gimnáziuma és Szakképző  
Iskolája tagintézmény-vezetői pályázatának véleményezése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
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2.  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Alapfokú  Művészeti  Iskola  átszervezése,  szakmai  
alapdokumentumának módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
3. Előterjesztés a Hajdú-Bihar Megyei Temetkezési Vállalat tulajdonosi közgyűlése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
4.  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Járási  Hivatal  kialakításához  megkötött  megállapodás  4.  
számú módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
5.  Előterjesztés  a  TOP-1.2.1.-15  Társadalmi  és  környezeti  szempontból  fenntartható  
turizmusfejlesztés című pályázat konzorciumban történő benyújtása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
6.  Előterjesztés  a  TOP-4.2.1.-15  Szociális  alapszolgáltatások  infrastruktúrájának  bővítése,  
fejlesztése című pályázat tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

II. Z á r t  ü l é s
1. Előterjesztés föld adásvételi szerződéssel kapcsolatban érkezett kifogás elbírálása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

1. napirend: Előterjesztés  a  Berettyóújfalui  Szakképzési  Centrum  Veres  Péter 
Gimnáziuma  és  Szakképző  Iskolája  tagintézmény-vezetői  pályázatának 
véleményezése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester: Köszöntöm a Berettyóújfalui Szakképzési Centrum főigazgató 
asszonyát és igazgatóhelyettesét, Pelyhéné Barta Irén asszonyt és Papp Gábor urat. Köszöntöm a 
két pályázót is. Kérdése, véleménye van-e a képviselőknek?

Szarvas Endre képviselő: Kérdést szeretnék feltenni Takács János pályázónak.

dr. Veres Margit polgármester: Megkérem Hűséné Szabó Mária pályázót, hogy legyen szíves 
kifáradni a testületi ülésről, szólni fogunk, ha bejöhet.

Hűséné Szabó Mária mb. igazgató kiment a teremből.

Szarvas Endre képviselő:  A pályázó  a 2.1 pontban leírta,  hogy ki  az a  személy,  akiről  azt 
gondoljuk,  hogy jó vezető lehet.  A 4.  pontban a  befejező,  záró gondolatoknál  pedig azt  írja: 
"Tagintézmény-vezető  szeretnék  lenni,  mert  véleményem  szerint  rendelkezem  a 
vezetőképességekkel,  állításomat  mások  is  megerősítették".  Erre  vonatkozóan  azt  szeretném 
kérdezni, hogy miért nem a saját intézetében pályázott, a Veres Ferenc Szakképzőben? Hiszen ott 
ismerik Önt, mint pedagógus kollegát, ismeri a városvezető. Tehát az első kérdésem az lenne, 
hogy miért  nem ott  próbálta  ki  a vezetőképességét? A balmazújvárosi  középiskola egy olyan 
többcélú intézmény, ahol van gimnázium, szakképző iskola és azt gondolom, hogy ez sokkal több 
problémát vet fel, mint egy sima szakképző iskola. A második kérdésem arra vonatkozik, hogy 
mi  akadályozta  meg  abban,  hogy a  középiskolában  meglátogassa  a  műhelyeket,  vagy,  hogy 
információkat gyűjtsön?
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Takács János pályázó:  Az első kérdésre, hogy Hajdúböszörményben a saját intézményemben 
miért  nem adtam be a jelentkezésemet,  az a válaszom, hogy leginkább úgy éreztem, hogy az 
ottani  vezető  olyan  szintjen  látja  el  a  feladatát,  amelyet  én  magam  sem  tudnék  jobban, 
szakszerűbben ellátni. Amikor azt írtam, hogy mások említették azt, hogy jó volnék vezetőnek, az 
pontosan tagintézmény-vezető  asszonyunknak  és  az  ő helyettesének  a  véleményéből  tevődött 
össze. Az oktatási állomásaim során elég sokszor hallottam olyan véleményeket, amelyeket rólam 
kellett megformálniuk, hogy valószínű, hogy az ő véleményük szerint egy adott közösségnek az 
egyik  motorja  lehetnék  én.  A második  kérdése a  tanműhelyekre  vonatkozott.  Azt  kell,  hogy 
mondjam,  hogy  a  rövid  határidő,  hogy  megismerjem  az  intézménynek  a  többcélúságát,  az 
gyakorlatilag  nem  tette  azt  még  egyelőre  lehetővé,  hogy  a  különböző  olyan  tanműhely 
részlegekbe  el  tudjak  látogatni,  amit  eddig  Ön szerint  meg  kellett  volna,  hogy tegyek.  Jelen 
pillanatban annak is örültem, hogy fel tudtam venni a kapcsolatot a jelenleg megbízott igazgató 
asszonnyal  és  valamelyest  meg  tudtam ismerni  a  helyettesek  közül  Molnár  Istvánt,  voltam a 
szakmák éjszakájának az előkészítésén,  délután megnéztem, hogy milyen körülmények között 
fog  lezajlani  ez  az  országos  rendezvény.  Ezt  a  következő  időszakban,  mivel  június  15.-e  a 
pályázat elbírálásának a határideje, ebben az időszakban feltétlenül pótolni fogom. 

dr.  Veres  Margit  polgármester:  A  pályázatában  azt  írta,  hogy  „tagintézmény-vezetőként 
fontosnak  tartanám  a  helyi  kézilabda  fejlesztésének  támogatását  Balmazújváros  kézilabda 
sportsikerei által, ugyanis sokszor jelenik meg a médiában, ez a reklám pedig jócskán ráférne a 
jövő tanévtől szakgimnáziumnak nevezett iskolatípusunkra is”. Miért csak a kézilabda az, aminek 
a fejlesztését fontosnak tartja?

Takács  János  pályázó:  Nem  feltétlenül  csak  a  kézilabdát.  Ezt  emeltem  ki,  mert  ebben 
eredményes a város. Leginkább azért gondoltam azt, hogy a kézilabda egy kiugrási pont lehetne, 
mert a Garabonciás Diákszálló is gyakorlatilag sok ilyen leendő játékos jelöltet is, akár majd a 
sportágazatban fog majd bevonni. A jövőre nézve én ezt a fajta ágazatot még azzal szeretném 
majd bővíteni, ahogy beleírtam a pályázatomba is, a Rákóczi Szövetséggel van egy alapvetően jó 
kapcsolatom. Hajdúböszörményben az alapítója voltam az intézményi egységnek és a határon túli 
kapcsolatokat  szeretném  majd  erősíteni  és  véleményem  szerint  a  diákszálló  erre  egy  kitűnő 
kiugrási  lehetőség.  Magának  az  intézménynek  a  létszáma  persze  több  mint  700  fő  is  volt. 
Ezekben az oktatási  intézményekben a demográfiai  változás,  illetve a három éves szakképzés 
bevezetése  is  természetesen  fogyást  eredményezett.  A  csökkenő  gyereklétszámot  szeretném 
megállítani, vagy ezen a szinten megtartani, hogy alapvetően nagy iskolával tudjon büszkélkedni 
Balmazújváros.  Ahogy említettem,  mint  egy csúcsintézménye  oktatási  szinten  a  járásnak,  azt 
tudja elmondani magáról, hogy nagy intézmény, jelentős intézmény, erős intézmény. 

dr.  Veres  Margit  polgármester:  Nekünk  jelentős  intézmény.  50  és  60  éve  az  egyik 
legjelentősebb intézmény,  hiszen a középfokú oktatás nagyon fontos a városnak. Azt azért  el 
szeretném mondani Önnek, hogy világbajnok sporthorgászunk is van. A futball ugyanilyen fontos 
húzóágazat nálunk. A sport a képviselő-testületnek egy kiemelten fontos feladata, hogy ezek a 
fiatal gyerekek megtalálják azt a lehetőséget, hogy miben tudnak sikeresek lenni, miben tudnak 
erősödni,  és mi  az a lehetőség amivel  a mindennapi  testnevelési  órát  ki  tudjuk egészíteni.  A 
határon túli kapcsolatokat is említette. Az iskolában már van egy kezdeményezés a határon túli 
kapcsolatokra. 

Takács János pályázó: Én egy testvériskoláról tudok Lengyelországban, azon kívül nem igazán 
láttam más fajta dolgokat a belső dokumentumok átnézésében. 
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dr.  Veres  Margit  polgármester:  Van  folyamatosan  olyan  programja  az  iskolának,  hogy 
érkeznek vendégek Nagyváradról, és ha jól tudom a jelentkezésekből, felmérésekből, a határon 
túlról is jelentkeztek a sportgimnáziumba Balmazújvárosra, tehát ez már kialakult, hiszen évekkel 
ezelőtt elindult. Még egy kérdésem lenne. Ön a pályázatában leírta, hogy a Diákszálló tökéletesen 
kiegészíti  a  központi  főépületet,  amely  a  korábbi  iskolavezetés  takarékos  gazdálkodása  és  a 
pályázatírók készségének köszönhetően újult meg a szakmai tantermekkel és tanműhelyekkel egy 
időben. Ezt a mondatot hogyan értette?

Takács János pályázó: Magát a Diákszállót én úgy érzem, hogy az önkormányzati tulajdonban 
lévősége  egyrészt  egy  pozitívum,  másrészt  pedig  maga  az,  hogy  az  intézmény  egy  olyan 
vezetéssel  rendelkezett  Végh Attila  által,  amely meg tudta azt  valósítani,  hogy az intézmény 
külső része olyan szinten újult meg, hogy az végre tudja hajtani azt a fajta nevelő, ráható dolgot a 
diákok részére, hogy ezáltal a diákok is formálódnak személyiségükben. Nagyon szép dolog volt, 
hogy az intézmény külleme olyan, amilyen, egy alapvetően ápolt, rendezett tantermekkel és külső 
burkolatokkal ellátott  épület.  Én hiszek abban, hogy ez hathat a diákokra. Én olyan iskolából 
jöttem, a Veres Ferenc Szakképző Iskolából, amely nagy bánatomra, eddig még nem kapta meg 
azt  a fajta  kiugrási  lehetőséget,  hogy megújuljon.  Látom az ellenkezőjét  annak,  hogy milyen 
rossz is az, amikor a diákok nem vigyáznak a környezetükre. Én ebben nagyon hiszek, és több 
éve pártolom, hogy jó volna végre valamilyen úton-módon forrásokat találni a hajdúböszörményi 
intézetnek.

dr. Veres Margit polgármester: Reméljük, hogy ott is az iskolavezetés takarékos gazdálkodása 
és a pályázatírók  készségének köszönhetően meg tud újulni  a  Veres  Ferenc Szakképző.  Itt  a 
képviselő-testületnek van olyan tagja, aki a korábbi ciklusban is szerepelt és a képviselő-testület 
pályázott, nem az iskola vezetése. Az iskolából minden egyes pedagógus segítségünkre volt az 
igazgató  úrral  együtt  természetesen,  hiszen  nagy  szíve-lelke  motorja  volt  az  iskolának  és 
együttműködött  az  önkormányzattal,  hiszen  az  önkormányzat  pályázatírói  készítették  ezt  a 
pályázatot, harcolták ki, hogy mi az, ami benne lehet és hajtottuk végre a városban. Én remélem, 
hogy  lesz  olyan  gazdálkodása  a  Szakképzési  Centrumnak,  hogy  takarékos  gazdálkodásból 
minden egyes  intézmény megújulhat.  Kérdése van-e valakinek? Nem látok erre jelzést,  akkor 
megkérném, hogy fáradjon ki egy kis időre a teremből.

Takács  János  pályázó  kiment  a  teremből,  Hűséné  Szabó  Mária  mb.  igazgató  asszony  
visszaérkezett a testületi ülésre.

dr. Veres Margit polgármester: Kérdése van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Nekem lenne 
egy kérdésem. Hogyan látja igazgató asszony,  az iskolában megfelelő pedagógus létszámmal, 
megfelelő szakokkal tudják-e oktatni a balmazújvárosi és a Balmazújváros környéki gyerekeket?

Hűséné Szabó Mária mb. igazgató, pályázó: Én azt gondolom, hogy a jelenlegi létszámunkat 
tekintve,  a tanulólétszám csökkent ugyan az elmúlt  évekhez képest, de ez nem elsősorban az 
iskola  iránti  érdektelenségnek  tudható  be,  hanem  elsősorban  a  demográfiai  hatásoknak,  a 
szakképzés  szerkezeti  átalakításának,  miszerint  a  korábbi  négy,  öt  éves  szakképzést 
visszaállították  három  éves  képzésre,  illetve  betudható  a  16  éves  tankötelezettségi  korhatár 
visszaállításának is. Ez a mostani létszámunk, mivel már a négy, ötéves szakképzések kifutottak, 
azt gondolom, hogy stabilnak tekinthető és ezt örömmel meg is erősíthetem, mert tegnap érkezett 
meg a felvételi jegyzék és én elégedett vagyok az eredményekkel, hiszen a hét osztályunkra 160 
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felvett  tanulót tudhatunk a 2016/2017-es tanévben a magunkénak.  Én azt gondolom, hogy ez 
nagyon jó eredmény, annál is inkább, mert a két gimnáziumi osztály létszáma is úgy tűnik, hogy 
biztosított lesz, egy plusz osztályt indítottunk el a következő tanévben a szakgimnáziumi képzés 
keretében, annak az osztálynak a létszáma 25 fő. A balmazújvárosi sport klubok vezetői arról 
tájékoztattak  bennünket,  hogy  a  nyár  folyamán  még  további  tanulók  várhatóak  ezekbe  az 
osztályokba. A szakképzés esetében három stabil osztályt el tudunk indítani. Én azt gondolom, 
hogy  a  tanulói  létszámmal  elégedettek  lehetünk.  A  pedagógusok  végzettségét  tekintve  azt 
gondolom, hogy a közismereti tantárgyak tekintetében 100%-ban megfelelünk az előírásoknak, a 
szakmai elméleti tanárok tekintetében még vannak tennivalóink, de ez nemcsak Balmazújvároson 
egyedi probléma, hanem ez országos probléma, hogy a szakmai elméleti tanárok esetében hiány 
mutatkozik. Én azt gondolom, hogy az életpálya modell bevezetésével sem tudjuk még felvenni a 
versenyt  a mérnöktanárok esetében a versenyszférában meglevő fizetésekkel.  Igyekszünk egy 
stabil tantestületet kialakítani, hogy ezt a képzési szerkezetet tudjuk biztosítani a továbbiakban is. 

dr. Veres Margit polgármester: A következő kérdésemre is válaszolt, hogy milyen tapasztalatai 
vannak a beiskolázásnál és megkaptuk, hogy pozitív tapasztalatokkal bír. Én úgy látom, hogy a 
pályázat  nagyon  szép  és  mindenre  kiterjedően,  az  iskola  programjait,  működését  és 
gazdálkodását, a képességfejlesztést, a szakmákat részletezi. Kérdése van-e valakinek? Nem látok 
erre jelzést.

Takács János visszaérkezett a terembe.

dr. Veres Margit polgármester: Az előterjesztés határozati javaslatában szereplő alternatívákat 
teszem fel szavazásra. Először az a./ alternatívát teszem fel szavazásra. Ki az, aki Hűséné Szabó 
Mária tagintézmény-vezetői megbízását támogatja? Kérem, hogy jelezze.

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,  
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

76/2016. (IV. 20.) számú határozat

A Berettyóújfalui Szakképzési Centrum Veres Péter Gimnáziuma és Szakképző 
Iskolája tagintézmény-vezetői pályázatának véleményezése tárgyában 

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Veres Péter Gimnázium és Szakképző 
Iskola tagintézmény-vezetői pályázatát az alábbiak szerint véleményezi: 

A Képviselő-testület Hűséné Szabó Mária tagintézmény-vezetői megbízását támogatja.

Határidő: a véleményezésről szóló határozat megküldésére - azonnal 
Felelős: Dr. Veres Margit polgármester

  Dr. Bencsik Judit jegyző

dr.  Veres  Margit  polgármester:  11 igen  egyhangú  támogatást  kapott  Hűséné  Szabó  Mária 
jelenlegi megbízott vezető, így a b./ és c./ alternatívát már nem teszem fel szavazásra. Köszönöm, 
hogy elfogadták a meghívást és eljöttek a testületi ülésre. 
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A Berettyóújfalui  Szakképzési Centrum képviselői,  valamint Takács János pályázó távozott  az  
ülésről.

2. napirend: Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Alapfokú  Művészeti  Iskola 
átszervezése, szakmai alapdokumentumának módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr.  Veres  Margit  polgármester:  Köszöntöm Éles  Béláné  asszonyt,  aki  a  Hajdúnánási  és  a 
Balmazújvárosi Tankerület kinevezett vezetője. Ezen előterjesztés kapcsán itt van igazgató úr is, 
aki vezeti az Alapfokú Művészeti Iskolát. 
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki a határozati javaslatban 
foglaltakat elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,  
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

77/2016. (IV. 20.) számú határozat

A Balmazújvárosi Alapfokú Művészeti Iskola átszervezése, szakmai 
alapdokumentumának módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 
CXC. törvény 83. § (4) bekezdésének h) pontja alapján a Balmazújvárosi Alapfokú Művészeti 
Iskola átszervezésének koncepcióját az alábbiak szerint véleményezi: 

1. A Képviselő-testület a KLIK Balmazújvárosi Tankerületének a Balmazújvárosi Alapfokú 
Művészeti  Iskola  átszervezésére,  szakmai  alapdokumentumának  módosítására  irányuló 
szakmai elképzeléseket az előterjesztés alapján támogatja.
A  Képviselő-testület  támogatja  az  alapfokú  művészeti  iskola  zeneművészeti  ágban  
végzett  tevékenységének  kiterjesztését,  a  további  telephelyek  bevonását  az  alapfokú 
művészeti oktatáshoz. 

2. A Képviselő-testület  támogatja  a  Balmazújvárosi  Alapfokú  Művészeti  Iskola  szakmai 
alapdokumentumának  módosítását,  amely  a  telephelyek  megnevezésével,  a  maximális 
létszámok rögzítésével, a telephelyeken folytatott köznevelési intézmények alapfeladatai 
és  egyéb  tevékenységei  megnevezésével,  annak  kiegészítésével,  a  vagyon  feletti 
rendelkezési és használati jogok fejezeteinek módosításával, kiegészítésével jár együtt. 

3. A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  KLIK  Balmazújvárosi 
Tankerületével kötött használati megállapodás szükség szerinti  módosítására vonatkozó 
javaslatot a miniszteri döntés meghozatalát követően, jóváhagyásra terjessze a Képviselő-
testület elé. 

Határidő: a véleményezésről szóló határozat megküldésére - azonnal
    a használati megállapodás módosítására - legkésőbb 2016. július 1. a miniszteri  

döntést függvényében
Felelős:     Dr. Veres Margit polgármester

      Dr. Bencsik Judit jegyző
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dr.  Veres  Margit  polgármester:  Megköszönöm  igazgató  asszonynak  és  igazgató  úrnak  a 
jelenlétét.

Éles Béláné és Nagy Sándor távoztak az ülésről.

3. napirend: Előterjesztés a Hajdú-Bihar Megyei Temetkezési Vállalat  tulajdonosi 
közgyűlése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr.  Veres  Margit  polgármester:  Köszöntöm  Kari  Irén  igazgató  asszonyt.  Kaptak  egy 
előterjesztés módosítást, Dr. Lipták János aljegyző úr által kapták meg a képviselők a javítást.
Kérdése, véleménye van-e valakinek?

Hegedüs Péter képviselő:  Tisztelt  Igazgató Asszony!  A beszámolóban volt  egy olyan,  hogy 
tisztességtelen vállalkozói  magatartás,  amivel  küzdeni kell  a Temetkezési  Vállalatnak.  Ez mit 
jelent konkrétan?

Kari Irén igazgató, HBM-i Temetkezési Vállalat
Amivel jelenleg Magyarország küzd. Mi törvényesen minden adót, minden járulékot megfizetve, 
minden tevékenységet  számlával  tudunk tanúsítani.  A tisztességtelen azt  takarja,  hogy nem a 
szabályoknak és törvényeknek megfelelően.

dr.  Veres  Margit  polgármester:  Kérdése  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést.  Az  1. 
pontban szereplő  határozati  javaslat  a./  alternatíváját  teszem fel  szavazásra,  ahol  a  2015.  évi 
gazdálkodásról  szóló  beszámolót  elfogadásra  javasolja  a  képviselő-testület.  Ki  az,  aki  ezzel 
egyetért? Kérem, hogy jelezze.

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,  
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

78/2016. (IV. 20.) számú határozat

A Hajdú-Bihar Megyei Temetkezési Vállalat tulajdonosi közgyűlése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat  Képviselő-testülete  – figyelemmel  a Magyarország helyi 
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §-ára  –  a  Hajdú-Bihar  Megyei 
Temetkezési  Vállalat  2016.  április  22.  napjára  kitűzött  tulajdonosi  közgyűlésének  napirendi 
pontjaival kapcsolatban az alábbiakról dönt: 

1.
Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Hajdú-Bihar  Megyei  Temetkezési 
Vállalat 2016. április 22-ei közgyűlésének 1. napirendi pontjával kapcsolatban az alábbi döntést 
hozza:

A Hajdú-Bihar  Megyei  Temetkezési  Vállalat  2015. évi  gazdálkodásáról  szóló beszámolót,  az 
egyszerűsített éves beszámolót, független könyvvizsgálói jelentést elfogadásra javasolja.
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dr.  Veres  Margit  polgármester:  Ki  az,  aki  egyetért  a  határozati  javaslat  2.  pont  a./ 
alternatívájával?

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,  
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

79/2016. (IV. 20.) számú határozat

A Hajdú-Bihar Megyei Temetkezési Vállalat tulajdonosi közgyűlése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat  Képviselő-testülete  – figyelemmel  a Magyarország helyi 
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §-ára  –  a  Hajdú-Bihar  Megyei 
Temetkezési  Vállalat  2016.  április  22.  napjára  kitűzött  tulajdonosi  közgyűlésének  napirendi 
pontjaival kapcsolatban az alábbiakról dönt: 

2.
Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Hajdú-Bihar  Megyei  Temetkezési 
Vállalat 2016. április 22-ei közgyűlésének 2. napirendi pontjával kapcsolatban a vállalat 2016. 
évi üzleti tervét elfogadásra javasolja.

A  Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert  a  fenti  döntések  tulajdonosi  közgyűlésen  való 
képviseletére. 

Határidő: 2016. április 22.
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője, határozat megküldésére

4. napirend: Előterjesztés a Balmazújvárosi Járási Hivatal kialakításához megkötött 
megállapodás 4. számú módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester: Köszöntöm Tóthné dr. Kertész Mariann hivatalvezető asszonyt. 
Ez a módosítás annak a liftnek a területére vonatkozik, ami megépítésre került a kormányablak 
kialakítása során. Ez a 2,06 m2 terület  ingyenes átadása a Kormányhivatal  részére képviselő-
testületi  hatáskör.  Kérdése  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést.  Ki  az,  aki  a  határozati 
javaslatban foglaltakat támogatja? Kérem, hogy jelezze.

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,  
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:
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80/2016. (IV. 20.) számú határozat

A Balmazújvárosi Járási Hivatal kialakításához megkötött megállapodás 4. számú 
módosítása tárgyában 

1.

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva 
a tulajdonát képező 4060 Balmazújváros, Kossuth tér 3. szám alatti ingatlanhoz tartozó udvarból 
2.06 m2 ingatlanrészt ingyenes használatra átad a Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal részére.

2.
Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva 
jóváhagyja  a  Balmazújvárosi  Járási  Hivatal  kialakításához  megkötött  megállapodás  4.  számú 
módosítását.

3.
A  Képviselő-testület  felkéri  és  felhatalmazza  dr.  Veres  Margit  polgármestert  a  Hajdú-Bihar 
Megyei  Kormányhivatallal  2012. október  31-én kötött  megállapodás  4.  számú módosításának 
aláírására, illetve a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

5. napirend: Előterjesztés  a  TOP-1.2.1.-15  Társadalmi  és  környezeti  szempontból 
fenntartható  turizmusfejlesztés  című pályázat  konzorciumban történő benyújtása 
tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres  Margit  polgármester:  A kollegáim nagyon sokat dolgoztak azon,  hogy egy ilyen 
állapotú  benyújtható  projektet  tudjunk  megvalósítani,  illetve  elkészíteni.  Ehhez  szükséges  a 
képviselő-testületi döntést meghozni. Kérdése van-e valakinek?

Demeter  Pál  képviselő:  Én a  Veres  Péter  Emlékpark  fejlesztésével  kapcsolatosan  szeretnék 
kérdezni.  Láthatjuk,  hogy  a  projektköltség,  illetve  a  támogatás  összege  70  millió  forint. 
Érdeklődni  szeretnék,  hogy  ez  az  a  pályázat-e,  amely  a  BAKCSÓ-val  való  szakításkor 
felhozódott?

dr. Veres Margit polgármester: Igen, akkor már jeleztük és tudtuk, hogy előkészítünk egy ilyen 
pályázatot,  ebben  a  turizmusfejlesztésben  tudunk  pályázni,  ott  a  kiszolgáló  részeknek  a 
kiépítésére, illetve színpad kialakítására is. Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre 
jelzés. Ki az, aki a határozati javaslatban foglaltakat támogatja? Kérem, hogy jelezze.
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11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,  
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

81/2016. (IV. 20.) számú határozat

A TOP-1.2.1.-15 Társadalmi és környezeti szempontból fenntartható 
turizmusfejlesztés című pályázat konzorciumban történő benyújtása tárgyában

1.
Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a alapján  úgy határoz,  hogy a 
Terület-és  településfejlesztési  Operatív  program  keretében  TOP-1.2.1-15  kódszámon  kiírt, 
„Társadalmi  és  környezeti  szempontból  fenntartható  turizmusfejlesztés”  tárgyú  pályázati 
felhívásra a Hajdú-Bihar Megyei Önkormányzat, mint konzorciumvezető által „Magyar szürkék 
útja – Oxenweg” címmel benyújtásra kerülő projektben részt kíván venni. 

2.
Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a alapján  úgy határoz,  hogy  a 
„Magyar szürkék útja – Oxenweg” címmel benyújtásra kerülő projektben történő részvétel 
érdekében  Balmazújváros  Város  Önkormányzata  a  Hajdú-Bihar  Megyei  Önkormányzat  által 
vezetett konzorciumhoz csatlakozni kíván.

3.
Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §-a  alapján  felhatalmazza  a  
polgármestert, hogy a Terület-és településfejlesztési Operatív program keretében TOP-1.2.1-15 
kódszámon kiírt, „Társadalmi és környezeti szempontból fenntartható turizmusfejlesztés” tárgyú 
pályázati  felhívásra  a  Hajdú-Bihar  Megyei  Önkormányzat,  mint  konzorciumvezető  részére  a 
„Magyar szürkék útja – Oxenweg” című pályázathoz kapcsolódó projektelemeket határidőben, 
az előírt tartalmi és formai követelmények betartásával készítse elő, és nyújtsa be. 

4.
Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §-a  alapján  felhatalmazza  a  
polgármestert a  Terület-és  településfejlesztési  Operatív  program  keretében  TOP-1.2.1-15 
kódszámon kiírt, „Társadalmi és környezeti szempontból fenntartható turizmusfejlesztés” tárgyú 
pályázati  felhívásra  a  Hajdú-Bihar  Megyei  Önkormányzat,  mint  konzorciumvezető  által  a 
„Magyar  szürkék  útja  –  Oxenweg”  címmel pályázatban  történő  részvételhez  szükséges 
konzorciumi megállapodás aláírására. 
 
Határidő: 2016. április 27.
Felelős: polgármester

6. napirend: Előterjesztés  a  TOP-4.2.1.-15  Szociális  alapszolgáltatások 
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infrastruktúrájának bővítése, fejlesztése című pályázat tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres  Margit  polgármester:  A Balmazújvárosi  Kistérség Többcélú Társulása a társulási 
megállapodását már megfelelően módosította, hogy a pályázat benyújtható legyen az intézmény 
által, ezért szükséges a képviselő-testületnek a társulási megállapodást is jóváhagynia.
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Először a I. határozati javaslatot 
teszem fel szavazásra, mely a pályázat benyújtásáról dönt. Ki az, aki ezt támogatja? Kérem, hogy 
jelezze.

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,  
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

82/2016. (IV. 20.) számú határozat

A TOP-4.2.1.-15 Szociális alapszolgáltatások infrastruktúrájának bővítése, 
fejlesztése című pályázat tárgyában

I.
1.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország önkormányzatairól 
szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §-a  alapján  úgy  határoz,  hogy  támogatja a 
Balmazújvárosi  Kistérség  Többcélú  Társulása  által  benyújtandó  TOP-4.2.1.-15  Szociális 
alapszolgáltatások infrastruktúrájának bővítése, fejlesztése pályázati felhívásra a Liget Közösségi 
Ház fejlesztése című pályázat benyújtását. 

2. 
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a alapján, mint a 4060 Balmazújváros, Debreceni u. 12. 
szám (hrsz: 5162) alatti ingatlan tulajdonosa hozzájárul  a  Liget Közösségi Ház fejlesztése 
című pályázat megvalósításához, az előírt tartalmi és formai követelmények betartásával. 

Határidő: a pályázat benyújtására 2016. április 29.
Felelős: dr.  Veres  Margit  a  Balmazújvárosi  Kistérség  Többcélú  Társulása  Társulási 

Tanácsának elnöke

dr. Veres Margit polgármester: A II. pontban a társulási megállapodás jóváhagyásáról dönt a 
képviselő-testület. Ki az, aki ezt támogatja? Kérem, hogy jelezze.

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,  
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

83/2016. (IV. 20.) számú határozat

A TOP-4.2.1.-15 Szociális alapszolgáltatások infrastruktúrájának bővítése, 
fejlesztése című pályázat tárgyában
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II.
Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  88.  §  (2)  bekezdése  alapján 
meghatározott  jogkörében  eljárva  a  Balmazújvárosi  Kistérség  Többcélú  Társulása  társulási 
megállapodásának  módosítását,  valamint  az  egységes  szerkezetű  társulási  megállapodást  az 
előterjesztés szerinti tartalommal jóváhagyja.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  dr.  Veres  Margit  polgármestert  a  társulási  megállapodás 
aláírására.

Határidő: azonnal

Felelős: dr. Veres Margit polgármester

dr.  Veres  Margit  polgármester:  Az  ülés  nyilvános  részét  bezárom,  zárt  ülésen  folytatjuk 
tevékenységünket.

K.m.f.

dr. Veres Margit
polgármester

dr. Bencsik Judit
jegyző

Szarvas Zsuzsa
jegyzőkönyvvezető
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